2023年武汉大学国际学生（汉语进修生）招生简章
2023 Chinese Scholar Programs of Wuhan University

申请材料Application Documentation
 
· 提供护照首页及最近一次入境页(如有)。
Applicants shall provide the biographical page of their passport and the latest entry page (if available).
· 经济担保证明（在线提供）
Financial Sponsorship Form (template is available trhough the online application system)
· 有在华学习经历的申请者需提供前学习院校开据的在校表现情况说明。
Candidates who have prior learning experiences at any universities or colleges in China should submit Discipline Records from those universities.
· 交纳报名费的证明
Certificate of application fee payment
注：申请者在网上提交所有申请材料的扫描件。所有申请材料需为中文或英文，或中英文翻译件的公证件。在上传中英文翻译件公证件时需同时上传原件。
Note:Applicants are required to submit scanned images of all required documents at the time of application. All uploaded documents should be in Chinese or in English; otherwise notarized translations in Chinese or English are required. Once translated, the original documents and certified translations must be submitted together to the application system.

在线申请Online Application
· 登录http://admission.whu.edu.cn，建立在线账户
Create your account in the online application system through http://admission.whu.edu.cn.
· 在线填写申请表并提交申请材料
Complete the application form during the specified application periods and upload the documents as required.

证书Certificate
申请者在申请的学习期限内完成规定的教学计划，参加考核合格者可获得汉语进修证明。
A Certificate of Completion will be awarded to students who have completed all required credits and passed all exams within the study period.
学费 Tuition Fee
	Half a Year半学年
	RMB 8,500

	One Year一学年
	RMB 17,000

	Short Period短期 
	Four  weeks or less: RMB 800 weekly. Over four weeks: RMB 700 weekly. 
4周或少于4周，每周800元。 多于4周，每周700元       



联系方式 Address  & Contact 
武汉大学国际教育学院招生办公室
中国湖北武汉市八一路武汉大学枫园
电子邮箱： admissions@whu.edu.cn  
电话: 0086-27-68753912
admission.whu.edu.cn
Admission Office, School of International Education
Wuhan University
Maple Garden, Wuhan University, Bayi Road, Wuhan, Hubei Province 430072, P.R. China
E-mail:  admissions@whu.edu.cn  
Tel: 0086-27-68753912
Website: admission.whu.edu.cn

